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 Protokół Nr XLV/2017  

z sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 24 listopada 2017 r.  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek o godzinie 10.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy 18 radnych, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi (zał. nr 1) 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. Przewodniczący poinformował, że porządek obrad 

wszyscy otrzymali, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego.  

5. Sprawozdanie za 2016 r. z realizacji Wieloletniego Programu współpracy Powiatu 

Grójeckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

6.1. uchwalenia Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Grójcu. 

6.2. zmieniająca uchwałę  Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2017, 

6.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2017-2027”. 

6.4. upoważnienia Zarządu Powiatu do udzielenia poręczenia kredytu.  

6.5. udzielenia Powiatowi Tucholskiemu pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej na usuwanie skutków nawałnicy.  

6.6. zawarcia porozumienia z Powiatem Przysuskim d/t wspólnego remontu drogi.   

6.7. ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia 

pojazdu.  

6.8. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Warka 

porozumienia w sprawie przekazania utrzymania ulic powiatowych na terenie 

miasta w 2018 r. 

6.9. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Mogielnica 

porozumienia w sprawie przekazania utrzymania ulic powiatowych na terenie 

miasta w 2018 r. 
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6.10. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Nowe 

Miasto porozumienia w sprawie przekazania utrzymania ulic powiatowych na 

terenie miasta w 2018 r. 

6.11. upoważnienia Zarządu Powiatu Grójeckiego do zawarcia z Gminą Grójec 

porozumienia w sprawie przekazania utrzymania ulic powiatowych na terenie 

miasta w 2018 r. 

6.12. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Matki 

Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej w Jurkach w Branżową Szkołę Specjalną  

I Stopnia w Jurkach w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. 

Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej w Jurkach. 

6.13. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym im. Świętego 

Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście nad Pilicą w Branżową Szkołę 

Specjalną I Stopnia w Nowym Mieście nad Pilicą w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno - Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

6.14. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w 

Grójcu w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Grójcu w Zespole Szkół 

Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu. 

6.15. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej Obwodu Głuszec-

Grójec w Grójcu w Branżową Szkołę I Stopnia w Grójcu w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej Obwodu Głuszec-Grójec w Grójcu. 

6.16. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Jasieńcu  

w Branżową Szkołę I Stopnia w Jasieńcu w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Jasieńcu.  

6.17. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Nowej Wsi w Branżową Szkołę I Stopnia im. Tomasza 

Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Nowej Wsi. 

6.18. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego 

„Warszawa” w Branżową Szkołę I Stopnia w Warce w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa” w 

Warce. 

6.19. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym 

w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów z 

niepełnosprawnościami sprzężonymi w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. 

Jana Twardowskiego w Grójcu w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do 

Pracy  
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w Grójcu, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy – Prawo oświatowe, 

w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu. 

6.20. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym 

w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów  

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Specjalnym Ośrodku  

Szkolno-Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej  

w Jurkach w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy w Jurkach, o której 

mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy – Prawo oświatowe, w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej 

w Jurkach. 

6.21. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym  

w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 

z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Specjalnym Ośrodku  

Szkolno-Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście 

nad Pilicą w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy w Nowym Mieście 

nad Pilicą o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy – Prawo 

oświatowe, w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Świętego 

Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście nad Pilicą. 

6.22. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Jurkach w Specjalnym Ośrodku Szkolno - 

Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej w Jurkach  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną w Jurkach w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno - Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej  

w Jurkach. 

6.23. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście nad Pilicą w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno - Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym 

Mieście nad Pilicą w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną w Nowym 

Mieście nad Pilicą w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. 

Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście nad Pilicą. 

6.24. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Grójcu z Filią Nr 1 w Bądkowie Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Grójcu  i  Filią Nr 2 w Nowej Wsi Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Grójcu w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana 

Twardowskiego w Grójcu w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną  

w Grójcu z Filią Nr 1 w Bądkowie Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu 

i  Filią Nr 2 w Nowej Wsi Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu w Zespole 

Szkół Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu. 

6.25. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej im. Tomasza 

Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Nowej Wsi w Szkołę Policealną im. Tomasza Nocznickiego  

w Nowej Wsi, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. f ustawy – Prawo 

Oświatowe, w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej 

Wsi. 
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6.26. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 r.  

7. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu 

Grójeckiego.  

8. Interpelacje i zapytania radnych.  

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

10. Zamknięcie posiedzenia.    

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek zaproponował rozszerzenie porządku  

o projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ponownego apelu o poprawę jakości 

obsługi interesantów w Kasie Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Grójcu.  

Następnie poinformował, że podjęcie uchwały wynika ze zwiększającej się ilości 

obsługiwanych interesantów, z uwagi na wprowadzenie w najbliższym czasie ustawy  

o zmianie ustawy o ubezpieczeniu społecznym rolników oraz niektórych innych 

ustaw, wymuszonych koniecznością wdrożenia dyrektywny Parlamentu 

Europejskiego i Rady Europy. Przewodniczący zaproponował aby projekt uchwały 

został umieszczony w pkt. 3a porządku obrad.  

 

Radny Paweł Siennicki wnosi o połączone posiedzenie komisji w celu wysłuchania 

mieszkańców Woli Worowskiej i Worowa w sprawie budowy chodnika lub sprawę 

wprowadzić do porządku obrad dzisiejszej sesji.  

 

Radny Janusz Karbowiak wnioskuje, aby sprawę mieszkańców Woli Worowskiej  

i Worowa umieścić w porządku obrad dzisiejszej sesji w pkt. 3b, tak jak było to na 

poprzedniej sesji gdzie gościliśmy na sesji mieszkańców Dębnowoli. Następnie 

Radny sprecyzował brzmienie pkt 3b – zapoznanie się ze sprawą mieszkańców Woli 

Worowskiej i Worowa dot. budowy chodnika.   

 

Radny Krzysztof Fiks wnioskuje, aby do porządku obrad wprowadzić pkt. dot. dotacji 

(300 tys. zł), jaka została przeznaczona dla SP ZOZ Nowe Miasto na spłatę 

bieżących zobowiązań.  

Przewodniczący Rady poinformował, że spawa w pierwszej kolejności powinna być 

przedstawiona na odpowiedniej komisji. Sprawa jest ważna i może być 

przedstawiona na następnej Sesji Rady Powiatu.  

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że odbyły się dwa posiedzenia Rady 

Społecznej i nie było uwag dot. płatności w szpitalu. Jeśli do radnego docierają 

informacje o braku płatności to należy tę sprawę złożyć na piśmie. Zarząd Powiatu 

na dzisiejszej sesji nie znajdzie 300 tys. zł. Starosta wnosi o odrzucenie wniosku 

radnego Krzysztofa Fiksa.     

 

Na sesję przybył Radny Krzysztof Ambroziak. Obecnych na sali obrad 19 radnych. 

 

Radny Krzysztof Fiks poinformował, że pootrzymuje swój wniosek.  

 

Radny Maciej Dobrzyński poinformował, że na posiedzeniu komisji finansów 

pozytywnie został zaopiniowany wniosek o wniesienie do porządku obrad pkt. dot. 

omówienia protokołu pokontrolnego UZP. Radny wnosi o rozszerzenie porządku 
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obrad dzisiejszej sesji o sprawę omówienia protokołu pokontrolnego z UZP dot. 

inwestycji budowa CEM w Warce.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Macieja Dobrzyńskiego.   

Wniosek nie uzyskał większości głosów – 7 głosów „za” przy 10 glosach 

„przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Krzysztofa Fiksa.    

Wniosek nie uzyskał większości głosów – 9 głosów „za” przy 10 glosach 

„przeciw”.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Janusza Karbowiaka.     

 

Wniosek uzyskał większości głosów – 16 głosów „za” przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”.  

 

Porządek obrad został przyjęty 16 głosów „za” przy 3 głosach „przeciw”. Do porządku 

obrad zostały wprowadzone dodatkowe punkty tj. pkt. 3a - Projekt Uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ponownego apelu o poprawę jakości obsługi interesantów  

w Kasie Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w Grójcu. Pkt. 3b - zapoznanie się 

ze sprawą mieszkańców Woli Worowskiej i Worowa dot. budowy chodnika.   

 

 

Ad. 3a 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie ponownego apelu o poprawę, 

jakości obsługi interesantów w Kasie Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego  

w Grójcu /załącznik/ 

Pani Małgorzata Szymańczak Kierownik KRUS Grójec zabierając głos 

poinformowała, że placówka terenowa w Grójcu jest największą na Mazowszu, jeśli 

chodzi o ilość osób ubezpieczonych, czyli jest to ok. 12.500 tys. ubezpieczonych 

rolników.   Dla porównania w innych powiatach liczba ubezpieczonych rolników 

wynosi 4.800 tys. czy 5.500 tys. w Radomiu jest ok. 8 tys. ubezpieczonych. Warunki, 

w jakich pracujemy wszyscy Państwo wiedzą, jakie są. Budynek został oddany  

w grudniu 2014 r. a w styczniu 2015 r. pracownicy przeszli do nowego budynku.  

W 2017 r. w grudniu kończy się gwarancja na budynek, więc dopiero teraz można 

podjąć jakieś działania. Budynek jest inwestycją centrali i tylko centrala ma prawo do 

jakichkolwiek zmian. Dokumentacja całej inwestycji jest dostępna w centrali. 

Budynek został taki postawiony, ponieważ została wydana taka decyzja 

lokalizacyjna. Koło naszego budynku jest budynek „hotelu pielęgniarek” i musi być 

zachowany odpowiedni odstęp i nie można było tego budynku postawić szerszego 

jak również musiał być zachowany odpowiedni odstęp od osi jezdni. Działka jest 

większa dochodzi do ul. Targowej, ale według planu zagospodarowania 
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przestrzennego w planach była zmiana położenia ul. Targowej, ponieważ było 

planowane rondo gdzie teraz obecnie jest sygnalizacja świetlna. Warunki w budynku 

są katastrofalne. W okresie letnim sytuacja jest trochę lepsza, ponieważ ludzie mogą 

wyjść na zewnątrz ale to co dzieje się w okresie zimowym jest katastrofalne. 

Następnie p. Kierownik poinformowała o pomieszczeniach, jakie znajdują się na 

parterze budynku – punkt informacyjny, korytarz, który służy za poczekalnię jest 

pokój dla lekarza orzecznika i wydział referencji. Nie można było inaczej rozmieścić 

pokoi, ponieważ lekarze muszą być na parterze. 

Następnie Kierownik zwróciła się z prośbą, aby sprawdzić czy nie ma możliwości 

rozbudowy budynku, ponieważ rondo nie będzie już budowane. Wszystkie rozmowy  

w sprawie zmian w budynku KRUS Grójec należy prowadzić z centralą.  

Radny Krzysztof Fiks zabierając głos zwrócił się z zapytaniem czy lekarzy  

i prewencję nie można przenieść na piętro w celu powiększenia pomieszczeń do 

czasu znalezienia innego rozwiązania. Radny poinformował, że trzeba podjąć kroki  

w celu poprawy, jakości obsługi i centrala powinna zrozumieć ten problem.                         

Pani Małgorzata Szymańczak Kierownik KRUS Grójec poinformowała, że nie ma 

możliwości przeniesienia lekarzy, ponieważ nie ma windy. Następnie przypominała, 

że wszystkie decyzje podejmuje centra. Pani Kierownik poinformowała, że ma 

pomysły na rozbudowę budynku.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek poinformował, że należałoby wspólnie  

z osobami, które znają się między innymi na budownictwie zorganizować spotkanie  

w celu ustalenia koncepcji funkcjonowania placówki i przesłania jej do centrali, 

ponieważ taka sytuacja jak jest teraz nie może trwać dłużej a obowiązków dla 

jednostki będzie przybywać. 

 

Radny Wiesław Czerwiński zabierając głos przypominał, że uchwała była podjęta 

w ubiegłym roku i nie ma żadnych skutków podjęcia uchwały. Rolą radnych powiatu 

jest dbanie o interesy mieszkańców w tym przypadku możemy mówić o sprawie 

i wywierać presję, aby sytuacja się zmieniła. Następnie radny odniósł się do 

pomieszczeń garażowych oraz przeznaczonych na śmieci, które można przeznaczyć 

na inny ważniejszy cel. Pani Kierownik mówi, że nie może podjąć decyzji, ponieważ  

o wszystkim decyduje centrala, ale musi mieć Pani koncepcję, ponieważ ma Pani 

wszystkie niezbędne dane. Radny również poparł pomysł zorganizowania spotkania  

z osobami kompetentnymi między innymi Burmistrzem Grójca w celu opracowania 

koncepcji. Po opracowaniu takiej koncepcji Przewodniczący Rady i Starosta mogą 

umówić wizytę w centrali.  

 

Radny Krzysztof Fiks poinformował, że należy zapoznać się z dokumentacją, która 

znajduje się w centrali. Dokumentacja powinna być przedstawiona architektowi, który 

przeanalizowałby dokumenty pod kątem ewentualnych zmian budowlanych.  
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Przewodniczący Rady Władysław Kumorek poinformował, że musimy podjąć pewne 

kroki, poprosić o pomoc Burmistrza Grójca, Wydział Budownictwa i Architektury  

w Starostwie rozeznać sprawę oraz pojechać do centrali i przedstawić problem.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Teresa Bednarska poinformowała, że apel w sprawie 

poprawy obsługi interesantów w KRUS jest jak najbardziej zasadny. Po raz drugi 

zwracamy się z apelem i mamy nadzieję, że teraz będzie jakiś odzew. W pierwszej 

kolejności problem należy przedstawić w centrali.  

 

Radny Krzysztof Fiks poinformował, że mamy swoich parlamentarzystów między 

innymi poseł Marek Suski, którzy mogliby w sprawie pomóc.  

 

Radny Wiesław Czerwiński zwrócił się do p. Kierownik z zapytaniem, na kiedy 

mogłaby zorganizować spotkanie z przygotowanymi propozycjami. Terminy należy 

jak najszybciej ustalić, aby spawa nie wydłużyła się w czasie. Inicjatywa 

zorganizowania spotkania leży po stronie p. Kierownik.  

 

Pani Małgorzata Szymańczak Kierownik KRUS poinformowała, że nie ma problemu, 

aby takie spotkanie zostało zorganizowane, ponieważ ma przygotowaną koncepcję 

funkcjonowania placówki. Następnie p. Kierownik poinformowała, że na spotkanie 

należy zaprosić dyrektora z centrali od spraw inwestycyjnych.  

 

Radny Stanisław Sitarek zabierając głos poinformował, że p. Kierownik jest tylko 

kierownikiem terenowym. Jak najbardziej należy podjąć rozmowy z dyrektorem od 

spaw inwestycyjnych. Radny przypominał, że jak był w Izbach Rolniczych to były 

apele, ponieważ centralę KRUS chcieli przenieść do Żyrardowa. Była również 

koncepcja, że KRUS miał być zlikwidowany. Następnie radny zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady, aby z Prezesem Izb Rolniczych Powiatu Grójeckiego  

i Kierownikiem KRUS podjęli rozmowy i Dyrektorem Centrali od spraw 

inwestycyjnych. Działania należy podjąć jak najszybciej, ponieważ sytuacja 

szczególnie w okresie zimowym jest trudna.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/269/2017 została przyjęta jednogłośnie 17 głosów „za”. 

 

Ad. 3b 

Zapoznanie się ze sprawą mieszkańców Woli Worowskiej i Worowa w sprawie 

budowy chodnika.  

Sołtys wsi Wola Worowska poruszyła sprawę budowy chodnika poinformowała, że 

projekt jest wykonany i czy jest szansa, aby w przyszłym roku inwestycja została 

wykonana.    

Radny Paweł Siennicki zabierając głos poinformował, że projektant ma rozważyć 

tańsze rozwiązania budowy chodnika. Radny poinformował, że projekt został 

wykonany w 2015 r. i nie wszyscy radni z gm. Grójec byli przychylni temu projektowi. 
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Sprawa budowy chodnika ciągnie się już od wielu lat to nie jest problem tylko tej 

kadencji.  Została opracowana dokumentacja oraz zostały uregulowane 

nieprawidłowości geodezyjne. Radny poinformował, że popiera inicjatywę 

mieszkańców. Następnie poinformował, że pozyskanie środków zewnętrznych na 

budowę samego chodnika jest bardzo ciężkie.    

Sołtys wsi Wola Worowska poinformowała, że Burmistrz Grójca jest gotowy 

partycypować w kosztach.  

 

Radny Krzysztof Fiks poinformował, że popiera wykonanie inwestycji tj. budowa 

chodnika w Woli Worowskiej.     

 

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos poinformował, że budżet jest ograniczony 

zostały zabezpieczone środki na wykonanie inwestycji w msc. Uleniec. Należy się 

także zastanowić ile zostało wykonanych chodników w ubiegłych latach i kadencjach 

a jakie inwestycje są wykonywane teraz. Starosta zaapelował do mieszkańców, aby 

nie słuchali nieprawdziwych informacji i nie dali się manipulować przez niektórych 

radnych.   

 

Radny Janusz Karbowiak wyraził swoje niezadowolenie, co do wypowiedzi Starosty 

poinformował, że będzie spotykał się ze swoimi mieszkańcami i nikt mu tego nie 

zabroni.   

 

Sołtys wsi Wola Worowska poinformowała, że z rozmowy z Burmistrzem Grójca 

wynika, że jeśli Powiat zabezpieczy środki na tę inwestycję to i Gmina Grójec 

zabezpieczy odpowiednie środki.  

 

Wicestarosta Dariusz Piątkowski zabierając głos poinformował o zabezpieczonych 

środkach finansowych na inwestycje z terenu gm. Grójec w kwocie ponad 1 mln zł. 

W poprzednich latach nie było takich inwestycji.   

 

W następnej kolejności radny Krzysztof Fiks odniósł się do niewykorzystanych 

środków finansowych przez powiat między innymi dotacja od Lasów Państwowych 

na inwestycję Waliska – Ulów.     

  

Obecni mieszkańcy wsi Worów i Wola Worowska zabierając głos poinformowali, że 

przybyli na dzisiejszą sesję, aby dowiedzieć się czy inwestycja będzie realizowana  

w 2018 r. inne sprawy nas mieszkańców nie interesują.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że budżet jest zamknięty i nie wie czy 

znajdzie środki w przyszłym roku na realizację tego zadania. Następnie Starosta 

odniósł się do zobowiązań, jakie Zarząd Powiatu musi spłacać po poprzedniej 

kadencji.  
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Radny Stanisław Sitarek zabierając głos poinformował, że mieszkańcy przybyli  

tu z konkretną sprawą i oczekują konkretnej odpowiedzi. Obecna dyskusja jest nie na 

temat.  

 

Radny Janusz Karbowiak poinformował, że aby mieszkańcy rozmawiali  

z Burmistrzem Grójca to należy inwestycję zapisać w budżecie powiatu na 2018 r. 

Powiat Grójecki jest właścicielem inwestycji i powinna ona być wpisana do projektu 

budżetu. Jeśli inwestycja nie będzie wpisana do projektu budżetu to Burmistrz nie 

przekaże środków.   

Radny zgłosił formalny wniosek o przegłosowanie, aby Rada Powiatu zobowiązała 

Zarząd Powiatu do umieszczenia inwestycji tj. budowa chodnika w msc. Worów – 

Wola Worowska w projekcje budżetu na 2018 r. za kwotę 350 tys. zł.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że projekt budżetu od 15 listopada br. 

znajduje się w Regionalnej Izbie Obrachunkowej. W obecnej chwili nie możemy 

wprowadzać takich zmian. Wniosek jest bezzasadny i nie należy go przyjmować. 

 

Radny Janusz Karbowiak poinformował, że budżet na 2018 r. nie został jeszcze 

uchwalony przez Radę Powiatu i można wprowadzać do niego zmiany.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że nie ma możliwości, aby na dzisiejszej 

sesji wprowadzać zmiany do budżetu. Starosta zaapelował, aby niektórzy radni nie 

wprowadzali mieszkańców w błąd.   

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod radnego Janusza Karbowiaka pod 

głosowanie w sprawie wprowadzenia budowy chodnika w msc. Worów – Wola 

Worowska do projektu budżetu na 2018 r.   

Wniosek uzyskał większość głosów – 9 głosów „za” przy 8 głosach „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się”.   

         

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady.  

 

Ad. 4  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawiła Starosta Marek Ścisłowski /załącznik/.  

 

Radny Maciej Dobrzyński o godz. 12.00 opuścił salę obrad. Obecnych na 

posiedzeniu 18 radnych.  

 

Radny Krzysztof Fiks poprosił o przybliżenie sprawy porozumienia z Powiatem 

Przysuskim d/t wspólnego remontu drogi.   

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że sprawa dotyczy remontu drogi 

powiatowej Nr 1686, która przebiega zarówno przez Powiat Przysuski jak i Powiat 

Grójecki. Starosta Przysuski planuje w 2018 r. remont tej drogi.  
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Radny Zygmunt Merski poprosił o przedstawienie szerszej informacji na temat 

kontroli NFZ w SP ZOZ Nowe Miasto.   

Starosta Marek Ścisłowski na podstawie odpowiedzi dyrektora szpitala poinformował, 

że w okresie kontrolnym poddano analizie 70 hospitalizacji z zakresu chorób jamy 

brzusznej. NFZ obniżył wycenę za udzieloną usługę w przypadku 9-ciu hospitalizacji  

a 12 hospitalizacji zastało całkowicie zakwestionowanych. Lekarz przyjmując 

pacjenta do szpitala pisał w karcie -stan pacjenta dobry- i w takim przypadku badania 

powinny być wykonywane w trybie ambulatoryjnym a nie szpitalnym. Pracowania 

endoskopowa funkcjonuje jedynie w ramach oddziałów szpitalnych. Nie ma 

możliwości wykonania badań endoskopowych w trybie ambulatoryjnym.  

 

Radny Zygmunt Merski poprosił o udostepnienie protokołu pokontrolnego. 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że należy złożyć wniosek o udzielenie 

informacji publicznej.   

 

Radny Zygmunt Merski prosi o przybliżenie sprawy pozyskanych środków od 

Marszałka Woj. Mazowieckiego na remont drogi w msc. Uleniec.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że wnisoek został złożony 

na kwotę ok. 1.800.000 zł. Otrzymaliśmy w dniu dzisiejszym pismo dot. uzupełnienia 

wniosku. Pierwszy etap inwestycji to 1,5 km. W następnej kolejności będziemy 

przygotowywać dokumenty na następny etap inwestycji.  

 

Radny Krzysztof Fiks odniósł się do wpływających pism do Rady Powiatu, które nie 

są przekazywane radnym.  

 

Radny Andrzej Zaręba odniósł się do sprawy negatywnego zaopiniowania planu 

finansowego Muzeum na 2018 r. Radny poprosił o szersze informacje.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że co roku dotacja dla 

Muzeum w Warce jest większa. Ostatnia wynosiła 1.450.000 zł. Rozpoczęliśmy 

współpracę z Ministerstwem Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie 

współfinansowania działalności Muzeum. Prowadziliśmy również rozmowy  

z Burmistrzem Warki i mamy rozeznanie, jakimi kosztami powinno zamknąć się 

funkcjonowanie Muzeum. W tym roku postanowiliśmy przeprowadzić kontrolę, z 

której wynika, że jest bardzo wiele nieuzasadnionych wydatków. Muzeum powinno 

zamknąć się w kwocie ok. 1 mln zł.  

 

Radny Stanisław Sitarek odniósł się do pkt. sprawozdania dot. spawy odmowy 

umorzenia należności za nielegalne wydobywanie kopalin radny zwrócił się  

z zapytaniem, jaka była to ilość, za jaki okres oraz jaka kwota. Następnie radny 

poprosił o przybliżenie sprawy nieodpłatnych punktów pomocy prawnej, zadał 

pytanie ile będzie punktów w 2018 r. oraz w jakich gminach.   

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że zarząd powiatu nie 

wyraził zgody na umorzenie należności z tytułu nielegalnego wydobycia kopaliny jest 

to kwota ok. 14.500 zł. Sytuacja osoby jest na tyle dobra, że może uregulować 

zobowiązania. Odnośnie punktów pomocy prawnej nic się nie zmieniło jedynie punkt 

pomocy prawnej z Goszczyna zostanie przeniesiony do Gminy Warka. Sprawa 
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uzgodniona jest z Wójtem i Burmistrzem. Obecnie na terenie powiatu są cztery 

punkty pomocy prawnej.   

Następnie radny Stanisław Sitarek odniósł się do spotkania Wicestarosty  

z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w sprawie budowy 

obwodnicy Nr 7.  

W odpowiedzi Wicestarosta Dariusz Piątkowski poinformował, że droga będzie 

przebiegała przez grunty powiatu. Rozmowy dotyczyły spraw ZRID oraz 

odszkodowania za grunty i wywłaszczenia. Następnie poinformował, że droga S7 

kończy się od strony Radomia do Głuchowa. Od Worowa będzie zmieniana droga E7 

na S7 do węzła za msc. Pamiątka. Mamy zapewnienia, że w przyszłym roku będą 

prowadzane parce dokumentacyjne. Prace drogowe rozpoczną się  

w 2019 r.  

 

Radny Stanisław Sitarek poruszył sprawę dróg dojazdowych, po których będą się 

poruszały ciężkie maszyny, kiedy będzie budowana droga. Czy sprawa była 

omawiana z przedstawicielami GDDKiA. 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że najprawdopodobniej nie 

będą korzystali z naszych dróg, ponieważ prace będą prowadzone na starej trasie. 

 

Radny Krzysztof Ambroziak zwrócił się z zapytaniem czy były spotkania z firmą, która 

przystąpi do przebudowy linii kolejowej na terenie gm. Chynów i Warka w sprawie 

zabezpieczenia dróg powiatowych.  Następnie zwrócił się z zapytaniem czy były 

omawiana kwestia ustalenia objazdu tj. na rondzie w Górze Kalwarii jest tablica 

informacyjna, z której wynika, że w związku z przebudową obwodnicy Góry Kalwarii 

objazd do Sandomierza jest proponowany drogami przez gm. Chynów i Warkę.   

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że w dniu wczorajszym 

wpłynęła dokumentacja dot. PKP. Odnoście objazdu w Górze Kalwarii nie mamy 

informacji w tej sprawie.      

                           

Ad. 5  

Sprawozdanie za 2016 r. z realizacji Wieloletniego Programu współpracy Powiatu 

Grójeckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. /załącznik/ 

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że sprawozdanie wynika z trwającej 

kontroli RIO, która uważa, że takie sprawozdanie powinno być przygotowane  

i przedstawione Radzie Powiatu.  

 

Radny Stanisław Sitarek odnosząc się do sprawozdania poinformował, że ze 

sprawozdania można wywnioskować, że w powiecie funkcjonują dwa kluby tj. TKKF 

Grójec oraz Kraska Jasieniec. Każdy z tych klubów otrzymał dofinasowanie  

z każdego zadania. TKKF Grójec został zgłoszony do upadłości 8 lutego br. i nie 

prowadzi teraz żadnej działalności. W 2016 r. p. Wożniak miał problemy  

z rozliczeniem dotacji. Teraz są podejmowane kroki, aby odzyskać środki od TKKF. 

Następnie radny poinformował, że będzie musiał wystąpić w trybie informacji 

publicznej o uzyskanie informacji ilu sekcyjnym klubem jest Klub Kraska Jasieniec. 
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Radny poinformował, że Klub Kraska jest jednosekcyjny a dostał dofinasowanie na 

karate, siatkówkę oraz obóz szkoleniowy dla młodzieży i piłkę nożną. Każda 

organizacja, która otrzymuje środki finansowe powinna złożyć sprawozdanie 

finansowe dot. celowości wydatkowania środków. Powinna także wykazać się swoją 

działalnością.    

 

Starosta Marek Ścisłowski odpowiadając poinformował, że kontrola zarzuciła, że  

w latach poprzednich nie było nic realizowane. W budżecie na ten cel było 

zabezpieczonych 100 tys. zł. Jest ustalony regulamin i każde stowarzyszenie czy 

związek ma prawo złożyć wniosek i przedstawić program. Jest powoływana 

odpowiednia komisja, która rozdziela środki. Po zakończeniu realizacji zadań zarząd 

zwróci się o  dokumenty, które potwierdzają rozliczenie tych zadań. Następnie 

odnosząc się do sprawy p. Woźniaka poinformował, że w tej chwili p. Wożniak 

pieniądze spłaca w ratach, nic nie zostało umorzone. O środki występowało wiele 

klubów nie tylko te dwa.  

 

Następnie radny Stanisław Sitarek poinformował, że analizując sprawozdanie zwrócił 

uwagę na to, że kluby jednosekcyjne organizują np. turniej karate, na którym 

zupełnie się nie znają.      

 

Wicestarosta Dariusz Piątkowski zabierając głos poinformował, że to nie kluby 

składają wnioski o popularyzację sportu tylko stowarzyszenia. Nas nie interesuje czy 

klub jest dwu czy jednosekcyjny nas interesuje projekt a nie działalność statutowa. 

Środki nie są przeznaczane na dzielność statutową tylko na dany projekt.  

 

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że problemy finansowe p. Woźniaka nie są 

od dziś czy komisja rozdzielająca środki nie wiedziała o tej sprawie. TKKF otrzymał 

środki, ale nic nie zrobił.  

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie do wiadomości.  

 

Ad. 6  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 6.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Grójcu. /załącznik/. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu poinformowała, ze projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez komisję.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/270/2017 została przyjęta 17 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”.  
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Radny Stanisław Sitarek o godz. 13.00 opuścił salę obrad. Obecnych na sali obrad 

17 radnych.  

 

Ad. 6.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego 

na rok 2017 /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że projekt uchwały nie został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/271/2017 została przyjęta 13 głosów „za” przy 4 głosach 

„wstrzymujących się”.  

  

Ad. 6.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grójeckiego na lata 2017-2027”. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/272/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.4 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do 

udzielenia poręczenia kredytu. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że projekt uchwały nie został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu poinformowała, że projekt uchwały nie został 

pozytywnie zaopiniowany przez komisję.   

 

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos poinformował, że kredyt obrotowy dla 

szpitala był, co roku udzielany wiąże się to między innymi z wypłatą wynagrodzeń na 

początku roku. Prowizja od udzielonego kredytu wynosi 0,2% czyli jest to 4 tys. zł. 

Oprocentowanie kredytu wynosi 2,9%.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że na posiedzeniu komisji p. księgowa 

udzielała lakonicznych odpowiedzi, gdzie komisja nie mogła zapoznać się z sytuacją 
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finansową szpitala. Komisja zwróciła się do p. księgowej z zapytaniem, jakie jest 

saldo na koncie obrotowym.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że jest w posiadaniu bilansu zysków i strat 

na koniec września br. oraz innych dokumentów, o które wnioskowała komisja 

finansów. Następnie poinformował, że na dzień dzisiejszy nie mamy informacji  

nt. salda na koncie obrotowym.       

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/273/2017 została przyjęta 16 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”.  

 

Ad. 6.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia Powiatowi Tucholskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na usuwanie skutków nawałnicy. 

/załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/274/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.6  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem 

Przysuskim d/t wspólnego remontu drogi.  /załącznik/  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował, że 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/275/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.7  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
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Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował,  

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali 

obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/276/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.8  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Grójeckiego do zawarcia z Gminą Warka porozumienia w sprawie przekazania 

utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2018 r. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował,  

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję, która 

wprowadziła zmianę do projektu uchwały w §1 wykreślając zapis  

„w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały”.    

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/277/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.9  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Grójeckiego do zawarcia z Gminą Mogielnica porozumienia w sprawie przekazania 

utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2018 r. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował,  

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję, która 

wprowadziła zmianę do projektu uchwały w §1 wykreślając zapis  

„w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały”.    

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/278/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.10  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Grójeckiego do zawarcia z Gminą Nowe Miasto porozumienia w sprawie przekazania 

utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2018 r. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował,  

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję, która 

wprowadziła zmianę do projektu uchwały w §1 wykreślając zapis  

„w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały”.    
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/279/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.11  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu 

Grójeckiego do zawarcia z Gminą Grójec porozumienia w sprawie przekazania 

utrzymania ulic powiatowych na terenie miasta w 2018 r. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował,  

że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję, która 

wprowadziła zmianę do projektu uchwały w §1 wykreślając zapis  

„w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały”.    

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/280/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.12  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej w Jurkach  

w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Jurkach w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej w Jurkach. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/281/2017 została przyjęta 17 głosów „za”.  

 

Ad. 6.13  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno - Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście nad 

Pilicą w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Nowym Mieście nad Pilicą  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu 

w Nowym Mieście nad Pilicą. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/282/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 
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Ad. 6.14   

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Zespole Szkół 

Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu w Branżową Szkołę Specjalną  

I Stopnia w Grójcu w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego  

w Grójcu. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/283/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.15  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Armii Krajowej Obwodu Głuszec-Grójec w Grójcu  

w Branżową Szkołę I Stopnia w Grójcu w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. 

Armii Krajowej Obwodu Głuszec-Grójec w Grójcu. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji  

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/284/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.16  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa w Jasieńcu w Branżową Szkołę  

I Stopnia w Jasieńcu w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Wincentego Witosa  

w Jasieńcu. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/285/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.17  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej im. Tomasza Nocznickiego w Nowej 

Wsi w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi w Branżową 
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Szkołę I Stopnia im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/286/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.18  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa” w Branżową 

Szkołę I Stopnia w Warce w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. 1 Pułku 

Lotnictwa Myśliwskiego „Warszawa” w Warce. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/287/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.19  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla uczniów  

z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. 

Jana Twardowskiego w Grójcu w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy  

w Grójcu, o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy – Prawo oświatowe,  

w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji  

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/288/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

 

 

Ad. 6.20  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla uczniów  

z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 
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uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Specjalnym Ośrodku  

Szkolno-Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej  

w Jurkach w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy w Jurkach, o której mowa 

w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy – Prawo oświatowe, w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi Jaroszewskiej w Jurkach. 

/załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/289/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.21 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla uczniów  

z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla 

uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi w Specjalnym Ośrodku  

Szkolno-Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście nad 

Pilicą w Szkołę Specjalną Przysposabiającą do Pracy w Nowym Mieście nad Pilicą, 

o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 2 lit. d ustawy – Prawo oświatowe, w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym 

Mieście nad Pilicą. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/290/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.22 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Jurkach  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi 

Jaroszewskiej w Jurkach w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną w Jurkach  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym im. Matki Wincenty Jadwigi 

Jaroszewskiej w Jurkach. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji  

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/291/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 
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Ad. 6.23 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście 

nad Pilicą w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym im. Świętego 

Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście nad Pilicą w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

Specjalną w Nowym Mieście nad Pilicą w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym im. Świętego Franciszka z Asyżu w Nowym Mieście nad Pilicą. 

/załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/292/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.24 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu z Filią Nr 1 

w Bądkowie Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu i  Filią Nr 2 w Nowej Wsi 

Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana 

Twardowskiego w Grójcu w ośmioletnią Szkołę Podstawową Specjalną  

w Grójcu z Filią Nr 1 w Bądkowie Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu i  Filią 

 Nr 2 w Nowej Wsi Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu w Zespole Szkół 

Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/293/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.25 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej Szkoły Policealnej im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi  

w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Nowej Wsi w Szkołę 

Policealną im. Tomasza Nocznickiego w Nowej Wsi, o której mowa w art. 18 ust. 1 

pkt 2 lit. f ustawy – Prawo Oświatowe, w Centrum Kształcenia Zawodowego  

i Ustawicznego w Nowej Wsi. /załącznik/  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji 

poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisję.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/294/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 6.26 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2018 r. /załącznik/  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały ze zmianą pod głosowanie. Obecnych 

na sali obrad 17 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych. Uchwała  

Nr XLV/295/2017 została przyjęta 17 głosów „za”. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował o uchwałach, 

które zostały przedstawione na posiedzeniu komisji i są tematem obrad dzisiejszej 

sesji. Komisja nie zaopiniowała pozytywnie dwóch uchwał tj. projektu uchwały 

zmieniającego uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2017 

oraz upoważnienia Zarządu Powiatu do udzielenia poręczenia kredytu. W trakcje 

dyskusji komisja skupiła się na sytuacji finansowej PCM Grójec. Radny Maciej 

Dobrzyński oraz Zygmunt Merski nie byli usatysfakcjonowani odpowiedziami obecnej 

na posiedzeniu p. księgowej z PCM.  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia Anna Steczkowska poinformowała, że komisja 

analizowała i opiniowała projekty uchwał, które są tematem obrad dzisiejszej sesji.    

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Barbara Kowalska poinformowała, że komisja 

analizowała i opiniowała projekty uchwał, które są tematem obrad dzisiejszej sesji 

oraz zapoznała się ze sprawozdaniem za 2016 r. z realizacji Wieloletniego Programu 

współpracy Powiatu Grójeckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Komisja do zespołu, który będzie 

zajmował się dostosowaniem oświaty do istniejących potrzeb wytypowała 

następujące osoby, p. Barbarę Kowalską, Krzysztofa Kaźmierczaka oraz p. Andrzeja 

Zarębę.  Ze strony Zarządu Powiatu będzie p. Wojciech Wojtczak oraz  

p. Paweł Siennicki z Wydz. EZiP p. Barbara Sygitowicz.   

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Czerwiński poinformował, że komisja na 

swoim posiedzeniu opracowała plan pracy komisji na 2018 r. Komisja wstępne 

zapoznała się ze skargą wniesioną przez Klub Nasze Czasy oraz Powiat Spawany  

i Przyjazny dot. inwestycji drogowej „Błędów – Huta Błędowska”. Skarga została 

przesłana drogą mailową przez radnego Macieja Dobrzyńskiego. Zostało wysłane 

pismo do radnego, aby przedstawił upoważnienie Klubów w imieniu, których złożył 

skargę. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Wojtczak poinformował, że komisja analizowała  

i opiniowała projekty uchwał, które są tematem obrad dzisiejszej sesji oraz 

wypracowała wnioski pod adresem zarządu.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że na komisji transportu zgłosił wniosek, aby 

porozumienia na utrzymanie ulic w ciągach dróg powiatowych były podpisywane ze 

wszystkimi gminami Powiatu Grójeckiego.  

 

Starosta Marek Ścisłowski zwracając się do radnego Zygmunta Merskiego 

poinformował, że sprawa dot. utrzymania ulic w ciągach dróg powiatowych  

w granicach miasta.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak przychylił się do wniosku radnego Zygmunta Merskiego. 

Radny zaproponował, aby podjąć rozmowy z Wójtami i Burmistrzami.  

 

Radny Janusz Karbowiak zabierając głos odniósł się do sprawy kopania rowów 

wzdłuż dróg powiatowych. Na posiedzeniu komisji transportu w trakcje dyskusji 

komisja dowiedziała się, że koparka od sześciu tygodni jest nieużywana, ponieważ 

uległa awarii i nie ma środków na jej naprawienie. Komisja apeluje do Zarządu 

Powiatu o znalezienie środków na remont koparki.  

 

Radny Wiesław Czerwiński zabierając głos poruszył sprawę odśnieżania dróg gdzie 

należy przeanalizować sieć dróg przeznaczonych do odśnieżania. 

 

Starosta Marek Ścisłowski odnosząc się do zawieranych porozumień w sprawie 

utrzymania ulic w ciągach dróg powiatowych poinformował, że taka forma, jaka jest 

teraz przyjęta powinna pozostać. Należy podjąć rozmowy z gminami, ale w sprawie 

ustalenia, sieci dróg powiatowych. Mamy drogi powiatowe, które nie mają 

parametrów dróg powiatowych i powinny być przekazane do utrzymania gminie.   

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że jest również przeciwny, aby 

porozumienia były zawierane ze wszystkim gminami. Podpisanie takich porumień 

wiąże się również z przekazaniem środków finansowych.     

 

Radny Janusz Karbowiak o godz. 13.30 opuścił sale obrad. Obecnych na sali obrad 

16 radnych.     

 

Ad. 8  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Krzysztof Fiks odniósł się do sprawy inwestycji drogowej Walizka – Ulów oraz 

poruszył sprawę odwodnienia tej drogi. 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że inwestycja została 

ustalona na długość 700 mb. Nadleśnictwo zaproponowało współfinansowanie  

w kwocie 299 tys. zł. Gmina 100 tys. zł. oraz Powiat 100 tys. zł.  
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Następnie radny Krzysztof Fiks poruszył sprawę drogi Gostomia – Tomczyce gdzie 

mieszkańcy proszą o równiarkę.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że w związku z panującymi 

warunkami atmosferycznymi byłoby bezzasadne wysłanie równoairki. Odnosząc się 

do drogi za mostem Starosta poinformował, że nie będzie kładziony asfalt, ponieważ 

spowodowałoby to, że z drogi zacząłby korzystać ciężki sprzęt, co przyczyni się do 

niszczenia mostu. Droga będzie równana i utwardzana innych robót tam nie 

przewidujemy, ponieważ jest to teren zalewowy. 

 

Ad. 9  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radna Anna Steczkowska odnosząc się do wniosku radnego Krzysztofa Fiksa  

w sprawie dotacji dla SP ZOZ Nowe Miasto poinformowała, że nie głosowała za tym 

wnioskiem, ponieważ ten wniosek prawnie jest niemożliwy do zrealizowania. 

Starostwo, jako organ założycielski może przekazać dotacje tylko na inwestycje. 

Natomiast dotacje takie, aby spłacić kontrahentów nie mogą być przez powiat 

zrealizowane. Następnie radna poinformowała o inwestycjach, jakie są realizowane 

w szpitalu między innymi projekt e-zdrowie koszt projektu to ok. 4 mln zł., zakup 

karetek za pozyskane środki oraz w tym roku zostanie zakupiony sprzęt medyczny 

za kwotę ok. 2 mln zł. Następnie radna przypominała, że w poprzedniej kadencji był 

rozbudowywany szpital, ale inwestycja była realizowana za kredyty.  

 

Radny Krzysztof Fiks poinformował, że radna mówi nieprawdę dopiero teraz są 

warunki do pracy dzięki rozbudowie szpitala i wielu zakupów, jakie zostały przez nas 

dokonane. 

 

Starosta Marek Ścisłowski zwracając się do radnego Krzysztofa Fiksa poprosił, aby 

przygotował na następne posiedzenie dokumentację jak wyglądała sytuacja 

finansowa szpitala w Nowym Mieście w latach 2014 – 2015.     

W następnej kolejności Starosta Marek Ścisłowski odniósł się do wniosków, jakie 

zostały złożone przez Komisję Finansów pod adresem Zarządu Powiatu. Jeden  

z wniosków dot. przedstawienia na sesji informacji finansowo – organizacyjnej PCM 

Grójec za I półrocze 2017 r. wraz z porównaniem analogicznego okresu roku 

ubiegłego i roku 2014 r. Drugi wniosek dot. przedstawienia na piśmie informacji na 

temat ogólnej wysokości wykonania kontraktu oraz wykonania kontraktu w 2015 r., 

2016 r. oraz w I półroczu 2017 r. w rozbiciu na poszczególne oddziały w PCM 

Grójec. Następny wniosek dotyczy omówienia na sesji Rady Powiatu informacji UZP 

w Warszawie w sprawie robót uzupełniających przy zadaniu budowa CEM w Warce. 

Kolejny wniosek dot. przedstawienia na sesji Rady Powiatu na temat bieżącego 

stanu zatrudnienia w Starostwie Powiatowym Grójcu. 

Kontynuując Starosta odniósł się do zatrudnienia w Starostwie poinformował,  

że w 2013 r. było zatrudnionych 114 pracowników, 2014 r. -116 pracowników, 2015 r. 

 -110 pracowników, 2016 r.- 105 pracowników, 2017 r.- 105 pracowników. Następnie 

Starosta podał ilu pracowników jest w poszczególnych Wydziałach. Starosta podał 
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również ilu pracowników jest na urlopach wychowawczych, macierzyńskich, na 

zastępstwo, stażach z PUP oraz o osobach, które odejdą na emeryturę.  

 

Następnie Starosta odniósł się do wniosku dot. protokołu pokontrolnego UZP  

w sprawie inwestycji CEM w Warce. Postępowanie w tej sprawie zostało 

zakończone. Urząd Zamówień Publicznych zamknął postępowanie. Sprawą 

zajmowała się także Krajowa Izba Odwoławcza podjęła uchwałę, która nie przyjęła 

naszych wyjaśnień dot. zastrzeżeń co do realizacji tego zadania.  Całe postępowanie 

było także przedmiotem postępowania RIO gdzie komisja orzekająca nie uznała 

zarzutów i zostaliśmy uniewinnieni.  

Kontynuując Starosta odniósł się do wniosku dot. wykonania kontraktu w PCM 

Grojec poinformował, że rachunek zysków i strat na koniec września 2017 r. wynosi 

1.173.393 zł.  Starosta poinformował, że strata spółki systematyczne ulega 

zmniejszeniu. Sytuacja szpitali jest ciężka na terenie całego kraju my ze swojej 

strony szukamy środków, aby szpital lepiej funkcjonował. W lata 2011 – 2017 

podstawowym źródłem dla PCM stanowią przychody z działalności leczniczej 

finansowanej z NFZ. Rok 2014 finansowanie z NFZ to 93%, 2015 r. to 92%, 2016 r. 

to 94,63 % na koniec września 2017 r. to 95%. Następnie Starosta odniósł się do 

podpisanych umowy dzierżawy gdzie umowy są tak skonstruowane, że szpital nie 

ma z tego żadnych korzyści. Nieprawidłowo podpisana umowa na stację dializ gdzie 

jest tak sformułowana, że nie można umowy rozwiązać. W SP ZOZ Nowe Miasto też 

były podpisane niekorzystne umowy. PCM w Grójcu na podstawie podpisanej umowy 

z NFZ do końca 2017 r. prognozuje osiągnąć przychody w wysokości 35.695.501 zł. 

w stosunku do roku ubiegłego wykazuje się wzrost o 3,5%. Poziom kosztów 

operacyjnych wzrósł z poziomu 36.432.796 zł do poziomu 37.186.748 zł. Przychody 

ze sprzedaży w roku 2014 to 37.170.021 zł. w obecnej chwili mimo niekorzystnych 

działań podejmowanych w 2013 i 2014 r. i zadłużenia szpitala do kwoty ok. 14 mln zł. 

wynosi 36.401.000 zł. Największa dynamika w szpitalach występuje w kosztach 

amortyzacji szczególnie w 2014 r. co jest dowodem braku nadzoru. Następnie 

Starosta poinformował o zużyciu energii gdzie w 2012 r. wyniosło 911.514 zł  

a w 2016 r. wyniosło 694.235 zł. Następnie Starosta poinformował o dużych kosztach 

w SP ZOZ Nowe Miasto z przeznaczeniem na reprezentację i proporcję. Koszty 

zostały zakwestionowane przez kontrolę, jaka była przeprowadzona z Urzędu 

Marszałkowskiego. Koszty związane z reklamą i reprezentacją zmniejszyły się o ok. 

66,5 % w 2016 r. Wydatki na wynagrodzenia w 2011 r. w szpitalu wynosiły  

1.386.000 zł a w styczniu 2017 r. wyniosły ok. 2 mln zł.  

Przychody ze sprzedaży w 2014 r. 37.170.021 zł. w roku 2016 – 36.400.001 zł. 

Amortyzacja w 2011 r. wyniosła 249.882 zł, w 2014 r wzrosła do 512.000 zł.  

a w 2016 r. wzrosła do 590 tys. zł.  

Starosta poinformował, że niepokojącym zjawiskiem dla funkcjonowania szpitali jest 

spadająca liczba pacjentów. Do takiej sytuacji przyczyna się również opinia, jaka 

wychodzi od Rady Powiatu. Następnie Starosta odniósł się do kosztów zużycia 

materiałów, które sukcesywnie wzrastały w 2015 r. ok. 4.661.000 zł a w 2016 r. 

zmniejszyły się koszty do 4 mln zł. co jest dowodem oszczędnego gospodarowania 

przez p. Prezes PCM. W następnej kolejności Starosta poinformował  

o zmniejszonych kosztach z tytułu zużycia energii. Usługi obce, które w 2011 r. były 
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na poziomie 11 mln zł. w 2016 r. koszty zmniejszyły się do kwoty 9 mln. zł. 

Wynagrodzenia wzrosły w 2011 r. wynosiły 16 mln zł. do 17,3 mln. zł w roku 2016. 

Świadczenia na rzecz pracowników również wzrosły do kwoty 3, 5 mln. w roku  

2016 r. Starosta poinformował także o wzroście koszów w szpitalach związanych  

z kontrolami, które są często nasyłane przez niektóre osoby. Ogólnie koszty  

w funkcjonowaniu szpitalu zmniejszają się. 

 

Radny Zygmunt Merski zwrócił się z zapytaniem czy informacja, którą przedstawił 

Starosta będzie przedstawiona radnym na piśmie. 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że informacje zostały przekazane w sposób 

szczegółowy.  

 

Radny Zygmunt Merski poruszył sprawę kontraktu w PCM Grójec na oddziale 

wewnętrznym w 2014, 2015, 2016 i 2017 r.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że na oddziale 

wewnętrznym w 2014 r. plan wynosił 6.113.328 zł wykonanie – 6.286.000 zł.,  

2015 r. plan 6.036.330 zł wykonanie 6.171.460 zł., 2016 r. plan 5.426.157 zł 

wykonanie 5.502.839 zł., roku 2017 nie można podać, ponieważ jeszcze się nie 

skończył.    

 

Starosta Marek Ścisłowski jeszcze raz podkreślił, że ciągła krytyka szpitala, jaka jest 

na tej sali wychodzi na zewnątrz i ma swoje odbicie. Ze strony niektórych radnych nie 

ma żadnego wsparcia jest tylko ciągała krytyka. 

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że każdy chce, aby ten szpital funkcjonował, 

ale sytuacja jest trudna. Należy sytuację przenalizować i znaleźć rozwiązanie dla 

tego szpitala a można to zrobić. Odnosząc się do sytuacji w szpitalu w Nowym 

Mieście poinformował, że usług medycznych w tym szpitalu nie należy poszerzać, 

ponieważ jest mało pacjentów. Pomieszczenia na piętrze w szpitalu w Nowym 

Mieście można wykorzystać np. stwarzając dom spokojnej starości. Radny 

poinformował, że ma pewne rozwiązania i mógłby je przestawić.   

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że szpital w Nowym Mieście został tak 

rozbudowany, że nie można nic innego zrobić tylko blok operacyjny. Następnie 

Starosta poinformował, że zaprasza wszystkich zainteresowanych radnych sprawą 

szpitali do rozmowy i współpracy.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że dziwi się, że skoro w ubiegłej kadencji były 

takie niedociągnięcia, dlaczego te osoby nie zostały przez obecnie rządzących 

rozliczone.  

Starosta Marek Ścisłowski zwracając się do radnego Zygmunta Merskiego 

poinformował, że jeśli chodzi o szpital w Nowym Mieście to jest gotowy z radnym tam 

pojechać i pokazać placówkę. Następnie Starosta przypominał o zobowiązaniach 

wobec Magellana. Postępowanie zostało umorzone. Poprzedni zarząd świadomie 

zawyżał subwencję oświatową a teraz my ponosimy tego konsekwencje. Dzięki tym 

działaniom środki były przeznaczane na inne cele. Powiat w tym okresie był tak 
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zadłużony, że nie mógł zaciągać żadnych zobowiązań i wykonywać jakichkolwiek 

inwestycji. W tamtym okresie dochody budżetu były zawyżane a w ciągu roku 

wykonanie budżetu było zmniejszane, ponieważ wiadomo było, że nie zostaną 

zrealizowane. Pozyskane środki ze źle naliczonej subwencji były wykorzystywane 

między innymi na remonty dróg. Prokuratura umorzyła postępowanie w sprawie źle 

naliczonej subwencji oświatowej. Pojawiła się kolejna decyzja Ministra o kolejny 

zwrot środków w kwocie ok. 1200.000 zł postępowanie zostało wznowione i w tej 

chwili trwa śledztwo.  

 

Radny Zygmunt Merski zabierając głos poinformował, że jakość usług medycznych  

w szpitalu grójeckim obniża się są braki w sprzęcie oraz personelu medycznym 

i specjalistach.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że problem dotyczy szpitali w całym kraju 

brakuje lekarzy i obniża się poziom usług.   

 

Radny Zygmunt Merski poruszył sprawę złej atmosfery, jaka panuje w szpitalu, za co 

między innymi odpowiada p. Prezes. 

 

W dalszej części trwała dyskusja na temat sytuacji w PCM Grójec.      

 

Szczegółowe informacje dot. wniosków komisji finansów znajdują się u Starosty 

Grójeckiego.      

 

 

Ad. 10   

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Władysław 

Kumorek o godz. 14.30 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego” 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                 Władysław Kumorek   

 

 


